
Enric Flix deixa la junta directiva del Llagostera

Motius laborals. ÒPasso gran par t del temps a Sud-am�rica i �s el m�s coherent per a tots;

el club necessita gent al peu del can�Ó, diu Flix

Flix Foto: LLUテ拘 SERRAT.

El Llagostera va anunciar ahir que Enric Flix deixava de ser membre

de la junta directiva per motius laborals. L'empresari, que es va

incorporar al projecte llagosterenc a f inals de setembre, ha decidit

fer un pas enrere en no poder compaginar els seus viatges

professionals amb les obligacions del c�rrec que ocupava.

ÒLa meva vida professional ara mateix est� m�s vinculada a

Sud-am�rica que aqu�. M'he perdut l'�ltim ter� de lliga i m'havia

d'assabentar dels acords de la junta directiva per correu, aix� que

crec que �s el m�s coherent per a tots. En un projecte de 2a A el

club necessita gent que treballi a diari, que estigui al peu del can�Ó,

va explicar Flix, que nega que hi hagi hagut cap conf licte ara que el

club est� en ple proc�s de conversi� en SAE: ÒAl contrari, �s

purament per un tema operacional. Ho deixo de com� acord i estic

conven�ut que la conversi� s'aconseguir� sense cap mena de

problema.Ó
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